
 
 

Interpellation S – De återkommande prishöjningarna i Folktandvården 

ökar ojämlikheten 
Idag är tand- och munhälsa en klassfråga. Faktum är att alltför många i vårt län avstår från tandvård av 
ekonomiska skäl, man måste helt enkelt välja mellan att besöka Folktandvården eller köpa kläder, mat 
eller hygienartiklar. Samtidigt vet vi att dålig tandhälsa minskar livskvaliteten och kan leda till 
följdsjukdomar. 
 
Alla ska ha råd att ha bra tänder, inte bara de som kan betala dyra behandlingar. 
 
I två på varandra snabbt följande beslut har SD med stöd av M och Sjukvårdspartiet (SVG) kraftigt höjt 
avgifterna till Folktandvården. 
 
I slutet av 2023 beslutades om en höjning på 12 procent i allmäntandvården och 25 procent i 
specialisttandvården som fick gälla för 2024. 
 
Nyligen har SD, M och SVG beslutat att ytterligare höja priset för tandvård under 2025! 
 
Jag ställer med stöd av 64 § Arbetsordning RF följande frågor till Folktandvården Gävleborgs 
ordförande: 
 

1. Är det verkligen rimligt att patienterna ska garantera bolagets ekonomiska ställning? 
2. Vilken tandvård ska bli dyrare för den enskilde patienten? 
3. Vilka grupper tror ordf FTV särskilt riskerar att drabbas av de återkommande 

avgiftshöjningarna? 
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